附件一Attachment 1

指定參考書書單Course Reserved Book List
系所Department：

教授Name：
	編號No.
	索書號

Call Number
	條碼

Barcode Number
	書名

Book Title
(含版次、出版年)

Edition/Publication Year
	著者

Author
	科目

Course Title
	使用時間Using Period

	範例
	830.86 8776-3
	BM0755475
	第31屆梁實秋文學獎得獎作品集／2018
	國立臺灣師範大學出版中心
	圖書館講習
	2024/2-
2024/6
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說明Notes：
指定參考書係指教授配合課程需要，指定學生必讀之圖書。

Course reserved books are main reference of the course, the teacher specifies the books that students must read.

1. 本書單限填圖書館現有藏書（可先查詢本館網站館藏目錄），每科目以不超過五冊為原則。

本館未典藏之圖書，請改填【指定參考書推介書單】。

This form is only for books in the library (check the Library Catalog System first). Each course shall not exceed five books.
2. 請儘早以Email提出申請，以利作業。

Please submit this form by e-mail as soon as possible. 

3. 該條碼書本若因故無法取得但有複本，將逕行以複本代替。

If the barcode number of book can’t be use, it will replace other duplicates.

4. 移至圖書館「指定參考書架」者，限館內閱讀。

The reserved books that have been processed will be placed in the "Course Reserved Books Area" of the library and are restricted to reading in the library.

5. 承辦單位Mail to：

	圖書館總館推廣組Main Library
	libservice@ntnu.edu.tw
	02-7749-5242

	公館校區圖書分館GongGuan Branch Library
	chia1716@ntnu.edu.tw
	02-7749-6887

	林口校區圖書分館LinKou Branch Library
	lilyweng@ntnu.edu.tw
	02-7749-8451


